
Protokół Nr 95
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 czerwca 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył Z-ca
PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu,

z wyjątkiem Pana Starosty oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 93 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie decyzji w sprawie podpięcia budynków Specjalnego Ośrodka

Szkolno - Wychowawczego w Baryczy do sieci gazowej.
4. Uzgodnienie i zaopiniowanie planu zagospodarowania przestrzennego:

a) Gminy Gowarczów dla fragmentu obrębu Skrzyszów,
b) Gminy Słupia Konecka w części obrębów ewidencyjnych: Mnin,

Czerwona Wola, Pijanów.
5. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu zapytał, czy są uwagi , bądź propozycje do
przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół Nr 93 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad. 3
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek wdrożyła obecnych w omawiany temat. Poinformowała, że

Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy otrzymał

dwa projekty umów dotyczących przyłączenia do nowobudowanej nitki gazu
budynków SOSW oraz planowanego do budowy budynku internatu. Stwierdziła,

że łączny koszt w/w przyłączy wyniesie ok. 16 000 zł. Ponadto dodatkowe koszty
będzie generowało dostosowanie istniejącej instalacji grzewczej w taki sposób,
aby ograniczyć koszty zużywanego paliwa gazowego. Stwierdziła, że obecnie
w budynkach są stare żeliwne grzejniki, budynki są nieocieplone, okna mają

niskie współczynniki ciepła, brakuje izolacji dachu, są stare kotły węglowe.

Podkreśliła, że roczny koszt opału oraz wynagrodzenia palaczy wynosi ok.
215 000 zł. Zwróciła uwagę, że wymiana instalacji grzewczej z węglowej na
gazową obniżyłaby koszty tylko pod warunkiem wykonania termomodernizacji
budynków.

Członek Zarządu Powiatu - Pan Jarosław Staciwa podkreślił, że idea
wymiany systemu grzewczego z węglowego na ekologiczny gazowy jest słuszna,
ale wiąże się z kompleksowym remontem budynków Ośrodka. Stwierdził, że

Zarządowi nie są znane szacunkowe koszty dostosowania budynków do instalacji
gazowej.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że związanie się

umową z dostawcą gazu już na wstępie generuje koszty. Ponadto
niewykorzystanie limitów gazu może powodować nałożenie na odbiorcę kar
umownych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił uwagę,

że dyrektor SOSW w Baryczy powinien wcześniej skonsultować z Zarządem

przedmiotowy temat lub poinformować Zarząd o swoich zamierzeniach
inwestycyjnych, szczególnie z uwzględnieniem oceny korzyści ekonomicznych
płynących z proponowanego rozwiązania. Zaproponował, aby rozpatrzyć

wniosek na kolejnym posiedzeniu Zarządu w obecności dyrektora Ośrodka.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd odłożył rozpatrzenie sprawy na
kolejne posiedzenie.
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Ad. 4
Naczelnik Wydz. Budownictwa i Gospodarki przestrzennej - Pani Justyna

Jędrusińska - Gula przedstawiła wnioski o zaopiniowanie projektów planów
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gowarczów dla fragmentu obrębu

Skrzyszów oraz Gminy Słupia Konecka w części obrębów ewidencyjnych: Mnin,
Czerwona Wola, Pijanów wraz z prognozą oddziaływania na środowisko

Omówiła zamierzenia dotyczące w/w terenów.

Zarząd pozytywnie zaopiniował plany zagospodarowania dla Gminy

Gowarczów oraz dla Gminy Słupia Konecka.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 840 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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